
A/B Langgade 18-22, Lund 

Nyhedsbrev – 30. april 2023 

Kære beboere 

I dette nyhedsbrev fortæller vi lidt om de ting, der er 
sket siden generalforsamlingen for en måneds tid si-
den. 

Bestyrelsen 

Bestyrelsen har holdt sit første møde siden valget. 
Her blev Ulla Gade (18C) valgt til Næstformand og 
Kirsten Kragborg (22A) til Sekretær, en post, som hun 
har varetaget i snart mange år.  

Vi fik udarbejdet en oversigt over de opgaver og ak-
tiviteter, som vi skal have løst i den kommende tid. 
Listen kan ses i mødereferatet, der er udsendt til alle 
og også lagt på vores hjemmeside. 

Evaluering af generalforsamlingen 
Bestyrelsen er godt tilfredse med forløbet 
af generalforsamlingen, og selv om det 
var en lang dagsorden, nåede vi det 
hele i god ro og orden. Det skyldes 
især dirigentens myndige styring af 
dirigenten, så stor ros og tak til 
Birgitte Brink for at påtage sig 
jobbet. 

Serviceaftale på fjernvarmean-
læg 

Vi har tegnet en aftale med Lyng-
søe VVS på service af vores fjern-
varmeanlæg. Prisen er i under-
kanten af 10.000 kr. pr. år. Det 
er halvt så meget, som vi gav for 
service af naturgasanlæggene. 

Lyngsøe kommer i slutningen af ok-
tober/starten af november for at gen-
nemgå anlæggene. De sender os en 
plan for besøget et par uger i forvejen. 

Administrator 
Arbejdet med at overgå til ekstern administration 
nærmer sig sin afslutning. Vi har haft kontakt og mø-
der med en lille håndfuld interesserede firmaer, og 
vi forventer at kunne indgå en aftale meget snart. 

Hatting Revision er blevet spurgt, om de ville være 
interesseret i opgaven. Det var de ikke. 

Vi vil sende revisorjobbet i udbud, når administrato-
ren er på plads. Da arbejdet bliver mindre, forventer 
vi naturligvis, at det bliver billigere.  

Hatting Revision vil også her blive bedt om at sende 
et tilbud. 

I mellemtiden, mens vi venter på at få fat i en admi-
nistrator, har Peter Bleiken velvilligt stillet sig til rå-
dighed og passet jobbet som kasserer.  

Herfra skal der lyde en stor tak til Peter for indsatsen. 

Økonomi 

Når vi har fået en administrator, vil vi blandt meget 
andet få mulighed for at holde alle beboere informe-
ret om foreningens økonomi sammenlignet med 
budgettet. 

Det kan vi ikke i øjeblikket, men det vil blive ændret. 

Vedligeholdelsesplan 

Der blev på generalforsamlingen ef-
terspurgt en vedligeholdelsesplan. 

Vi har i første omgang fået ned-
sat et vedligeholdelsesudvalg 
af beboere, der har forstand 
på den del af foreningens 
arbejde. 

Selv uden en plan er der 
gode folk iblandt os, der 
påtager sig store og små 
opgaver med vedligehol-
delse sf vores ejendom, 
f.eks. er tagrenden på 18D 
blevet repareret af Eigil og 
Poul Erik, Thomas arbejder 
med at få robotten Robert til 

at virke igen, og Poul Erik 
har købt en ny vimpel og sør-

ger for at gøde græsplænen. 
Det er rart at se, at vi alle på den 

måde løfter i flok. 

Vi håber ikke, vi har glemt nogen. I så 
fald beklager vi. Alle bidrag til foreningens ve og vel, 
små som store, er velkomne. 

Katteplage 
Vi har her i foråret haft besøg af mange katte, tilsy-
neladende uden øremærke. Det har været lidt af en 
plage.  

Anne Marie (22B) har lovet at kontakte Kattenes 
Værn for at høre, hvordan vi skal håndtere proble-
met.  

 

God Sommer til jer alle 

Bestyrelsen 


